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Trafikudvalget har i brev af 23. september 2009 stillet mig følgende spørgsmål 
1504 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 1504:

"Ministeren bedes oplyse, om det fald i antallet af lastbiler på 3.685 på vejene -
fra 52.010 til 48.325 enheder over 3,5 ton - jf. omtalen på transportnyheder-
ne.dk den 22. september 2009, skyldes at der er tale om vognmænd, der er ud-
flaget til andre EU-lande, eller at det er forsøget med modulvogntog, der har 
reduceret antallet af lastbiler, eller om nedgangen skyldes den generelle øko-
nomiske krise."

Svar:

Jeg kan oplyse, at det er ikke muligt at opdele det konkrete fald i antallet af lastbiler 
på de nævnte årsager. Det er min vurdering, at den generelle økonomiske krise 
sandsynligvis er den vigtigste årsag til faldet. 

Med venlig hilsen

Lars Barfoed
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